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Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Działając na podstawie przepisu art. 46 ust. 2 pkt 5 Statutu Miasta Jelenia Góra,  składam wniosek 

formalny o odesłanie do Komisji Finansów i Budżetu projektu uchwały nr 277.2020 w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty. 

  

 

Uzasadniam swój wniosek faktem, iż ww projekt uchwały został przesłany Radnym po 

godzinie 10 w dniu 4 grudnia 2020 roku. W tym czasie trawiło posiedzenie Komisji Finansów i 

Budżetu, które zakończyło się o godzinie 12:11.  Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej 

rozpoczęło się o godzinie 12:30, oznacza to, że teoretycznie radni, członkowie KFIB mieli na 

zapoznanie się i analizę przedmiotowego projektu zawierającego 18 stron maszynopisu ok 15 

minut. Jest to oczywiście niemożliwe  i zostało to zgłoszone przy rozpoczęciu obrad Komisji 

Gospodarki Komunalnej, dodatkowo zwróciłem uwagę, iż tak szybki tok przygotowywania 

dokumentów doprowadził do sytuacji w której nawet Prezydent Jerzy Łużniak podpisując 

uzasadnienie projektu uchwały nie zauważył, iż podpisuje się pod uzasadnieniem zawierającym 

elementy skopiowane z poprzedniej, już nieaktualnej wersji projektu, a zawierającym odniesienia 

do rozwiązań łączącym wysokość opłat z wielkością zużycia wody przez mieszkańców. To niestety 

może stawiać pytanie czy tak ważna kwestia jak ponad 30% podwyżki opłat a gospodarowanie 

odpadami komunalnymi nie jest procedowana w sposób chaotyczny, bez wnikliwego zapoznania 

się i analizy materiałów zarówno przez wnioskodawcę jak i radnych. Nie będę tu przytaczał 

karygodnych sformułowań niektórych radnych,  które padły na początku Komisji GK a mówiących 

o tym, że tak ważną dla mieszkańców kwestie  zdążyli ”zdążyli przelecieć najważniejsze kwestie”. 

Dodatkowo należy zauważyć, iż duża część pytań ze strony radnych, posła na Sejm Roberta 

Obaza pozostała bez odpowiedzi i przedstawiciele Urzędu zadeklarowali udzielenie odpowiedzi w 

późniejszym terminie.  

Reasumując tak ważna kwestia, dotycząca wszystkich mieszkańców, w tak ciężkich czasach 

trwania epidemii wymaga spokojnego  procedowania, analizy i wnikliwego rozpatrzenia przez 

Komisję Finansów i Budżetu, która winna opiniować wszelkie kwestie związane z aspektami 

finansowymi, czego przypadku obrad Komisji Gospodarki Komunalnej ewidentnie zabrakło. 

 

Z poważaniem  

 

Hubert Papaj 

 


